

Press Release

Communication Unit of the Congress of Local and Regional Authorities

Ref:007b07

Tel: : +33 3 90 21 49 36

Fax : +33 3 88 41 27 51

congress.com@coe.intwww.coe.int/congress



46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Council of Europe Congress to send pre-electoral mission to Albania

Strasbourg, 08.01.2007 – In the light of the forthcoming local elections in Albania, the Congress of Local and Regional Authorities of the Council of Europe is organising a pre-electoral mission to the country from 10 to 14 January 2007.

The delegation, composed of Congress Vice-President Jean-Claude Frecon (France, SOC, L) and Vice President and President of the Local Authorities' Chamber Ian Micallef (Malta, EPP/CD, L), accompanied by Jean-Philippe Bozouls of the Congress Secretariat, will meet government officials, parliamentarians, members of the Central Electoral Commission, local elected representatives as well as representatives of political parties, of the international community in Albania and other international observer organisations.

During the visit, the delegation will be at the disposal of all sides involved in the electoral process to ensure that the elections take place.

Contact: Dmitri Marchenkov, Head of the Congress Communication Unit
Tel: +33 3 88 41 38 44 ; Email: dmitri.marchenkov@coe.int

Envoi d'une mission préélectorale du Congrès du Conseil de l'Europe en Albanie

Strasbourg, 08.01.2007 – Le Congrès des pouvoirs locaux et régionaux du Conseil de l'Europe effectuera une mission préélectorale en Albanie, où des élections locales doivent se tenir prochainement. Cette mission aura lieu du 10 au 14 janvier 2007.

La délégation sera composée du Vice-président du Congrès Jean-Claude Frecon (France, SOC, L) et du Vice-président et Président de la Chambre des pouvoirs locaux Ian Micallef (Malte, PPE/DC, L), accompagnés de Jean-Philippe Bozouls pour le Secrétariat du Congrès. Elle rencontrera des représentants du gouvernement, des parlementaires, des membres de la Commission électorale centrale, des élus locaux, ainsi que des représentants des partis politiques, de la communauté internationale en Albanie et d'autres organisations internationales en mission d'observation.

Au cours de cette visite, la délégation sera à la disposition de toutes les parties impliquées dans le processus électoral afin de garantir le déroulement du scrutin.

Contact : Dmitri Marchenkov, Chef de l'Unité de communication du Congrès.
Tél. : +33 3 88 41 38 44 ; Email : dmitri.marchenkov@coe.int